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Minnesanteckningar från möte med rådet för 
funktionshinderfrågor 2013-01-31 

Närvarande: 

Monica Erixon, Astma- och 
allergiföreningen 

Monica Hedberg, Livgivarna 

Lena Nyman, Astma- och allergiföreningen 

Arne Lundberg, Hjärt- och lungsjukas 
riksförbund 

Monika König, Attention Nacka/Värmdö 

Sonja Thunegard, SRF 

Gunder Wåhlberg, DHR 
Arne Arenteg, RSMH 

 

 

 

Stefan Dozzi, ordförande 

Ylva Sjögren, socialkontoret 

Harriet Nyberg, tillgänglighetsinspektör, 
socialkontoret 

Sylvia Sundberg, enhetschef 

Malin Nyberg, sekreterare 

 
 

 

 
1) Minnesanteckningar 

Minnesanteckningar från föregående möte läggs till handlingarna. 

2) Information från kommunen 

Socialchef Ylva Sjögren informerar om hur IPS-projektet. Verksamheten har varit igång ett 
tag och kommit igång bra. Syftar till att få unga vuxna med psykisk funktionsnedsättning ut i 
arbetslivet. Nästa års ansökan har precis lämnats in. Vi ska bjuda in IPS på ett möte framöver. 
 
En ny gruppbostad är på gång i västra Mörtnäs. Driften ska upphandlas och den ska stå klar i 
slutet av 2013/början av 2014 enligt Värmdö bostäder. Ett boende för personer med 
flerfunktionshinder. 
 
Det kommer startas upp ett samarbete med fritidgårdsenheten för det stora antalet ungdomar 
med asperger vi har. Verksamheten kommer att vara i 222:an med en första träff i början på 
mars.  
 
Ulrika Bergwall hälsar att det är saker på gång, hon kommer på nästa möte. 
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Stockholms läns landsting ska vi bjuda in framöver. 
 
3) Information från organisationerna 
Arne Arenteg RSMH: berättar att de satsar mycket på nyrekrytering med att det är svårt att få 
nya aktiva medlemmar. Speciellt unga. Det är svårt att hitta dem/söka upp dem. 
RSMH har ett projekt kallat Transkulturellt center vid St:Göran där de kommer att köra en 
utbildningsserie.  
 
Monica Hedberg Livgivarna: jobbar nu mycket för att bygga broar över gränserna mellan 
föreningslivet, kommunen och psykiskt sjuka.  
 
Lena Nyman och Monica Erixon Astma- och allergiförbundet: de har haft ett årsmöte och 
kommer under våren attgöra många utåtriktade aktiviteter. På länsnivå jobbar de för rökfri 
miljö. 
  
Sonja Thunegard SRF: berättar att de vill värva yngre till styrelsen och jobbar nu för det. 
 
Monica König Attention: de har påbörjat ett samarbete med Gunilla Borgh om anhörigstöd. 
 
Arne Lundberg Hjärt- och lungsjukasförening: i höstas anordnades en resa till Järna och Saltå 
kvarn. I den nyrenoverade lokalen ska föreningen köra igång med medicinsk yoga På alla 
hjärtans dag ska de anordna lite aktivitet bland annat på Apoteket Svanen i Nacka,  
 

4) Rådets befogenheter 
Rådet för funktionshinderfrågor är ett rådgivande organ och ska vara tillgängligt för olika 
sakfrågor utifrån kompetenser som alla har. Rådet innefattas inte av kommunens 
arvodesregler.  
Om rådet skulle bli av KF tillfrågade att utreda en sakfråga kan det bli fråga om arvoden. 
Stefan återrapporterar om arvodesfrågan.  

 

5) Rampen 
Fastighetsägaren som har hand om rampen och ordföranden i kultur- och fritidsnämnden 
Fredrik Sneibjerg, ska se till att rampen breddas. Startas igång i dagarna. 

 

6) Whiteboard-tavlan 
Det finns ingen speciell budget för rådet och även om det handlar om lite pengar så går det 
inte att förvaltningen hjälper till med pengar till en whiteboardtavla. 

 

7) Telias masten i Hemmesta 
Enligt kommunen är masten inte felbyggd, men upplevs den som störande för el-allergiker är 
det till Länsstyrelsen man ska vända sig. 

 
8) Fråga kring djur på äldreboenden 
En fråga ställs om policy för djur på äldreboenden, finns det nu? Monica Fransson, chef över 
Kundval- och finansieringkontoret, meddelar att en policy nu finns och används. Anställda 
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får ej ta med djur till arbetsplatsen. Om någon anhörig vill ta med djur, är det enhetschefen 
som är ansvarig att se till de djuren hålls i ett avskilt rum.  
 
9) Övriga frågor 
Arne Arenteg frågar om boende för grupper med psykiskt funktionshinder. De hamnar ofta i 
gruppboendeform, men föreningen vill att de ska få bo precis som alla andra med hjälp med 
boendestöd. 

- Tanken är att dessa personer ska bo i egen lägenhet med boendestöd. Några få platser 
finns för de som behöver.  

- Eget kontrakt är väldigt svårt från Värmdö Bostäder. 
 

10) Tillgänglighetsguide 
En revidering har påbörjats, den nuvarande är 10 år gammal, från 2003. Projektgruppen har 
märkt att det är väldigt svårt och många ställen att åka runt till och de behöver hjälp från 
förvaltningen.  
Förvaltningen ska ta fram en blankett som kan skickas ut där verksamheterna fyller i 
lokalanpassningen. Boverkets blankett kan vara till hjälp. 

 
 

Nästa möte i Rådet för funktionshinder blir torsdag den 14 mars kl. 14.00-16.00, förmöte 
13.30-14.00. Förslag till ärenden till dagordning mejlas till malin.nyberg@varmdo.se 

 

Minnesanteckningar av 

Malin Nyberg 

 

 

 


